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Na afstemming meer VWS-PG is besloten om[INGE -- eventuele andere

venproducenten/bedrij individueel schriftelijk te gaan bevragen - in navolging/ verdiepend op de inventarisatie die

jullie al hebben gedaan. Vooralsnog is nu het plan dat ik ze eerst telefonisch zal benaderen om de context te

schetsen en te kijken of we nog verdiepende vragen willen stellen.

In ieder geval voor deze verdiepende vragen zou ik graag met jullie afstemmen, maar wellicht zien jullie meer

mogelijkheden tot betrokkenheid van jullie kant. Mijn kennis van de inhoud is redelijk basaal. Zie onderstaande

informatie waar VWS naar op zoek is:

In het kader van de huidige coronacrisis heeft de minister aangegeven een geactualiseerd inzicht te willen hebben in welke

ontwikkelingen in Nederland plaatsvinden om te komen tot een COVID-19 vaccin. We zouden graag al volgende week overleg
(middels video conference) willen hebben tussen jullie als producenten en betrokkenen van afdeling Publieke Gezondheid bij
VWs.

De minister van VWS heeft aan de Tweede Kamer een aantal acties aangekondigd met betrekking tot vaccinontwikkeling en

-productie:
- De minister wil nagaan of er naast de internationaal beschikbare onderzoeksgelden noodzaak is om veelbelovende

Nederlandse initiatieven rond vaccinontwikkeling in Nederland te ondersteunen;
- Tevens wil de minister nagaan of productiefaciliteiten voldoende zijn toegerust, om te voldoen aan een eventuele vraag

om het vaccin grootschalig te produceren. Waar nodig en mogelijk zal de minister randvoorwaarden voor de productie van een

COVID-19- vaccin faciliteren.

- Waar mogelijk worden - ook in Nederland - procedures verkort.
- In het kader van bovengenoemde acties wordt de horizonscan uitgevoerd.

Belangrijkste vragen die besproken zullen worden, zijn als volgt:
- Welke activiteiten worden door de bedrijven uitgevoerd om te komen tot de ontwikkeling van een vaccin tegen het

nieuwe Coronavirus?

- Welke productiefaciliteiten hebben de bedrijven voor handen om (mogelijk op grote schaal) een vaccin in productie te

nemen, wanneer dit met goedkeuring uit de ontwikkel en testfase komt?

Zouden jullie ook gezien de inventarisatie die er al ligt, een aantal specifiekere vragen kunnen opstellen?

Ik hoor het graag als jullie aanvullende ideeén/opmerkingen hebben. Bij voorbaat dank voor reactie!

Groeten,

Dubbel
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